
PROTOKÓŁ  NR XLV112022 

z sesji Rady Miasta Świdwin z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

Porządek sesji: 

1 .Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Miasta Świdwin M. Stępniak otworzyła XLVI o godz. 9:00. 
Przewodnicząca stwierdziła, że na 15 radnych obecnych na sesji jest 12. Nieobecni radni - 

Ł. Paśk, M. Makowska, K. Olszewski. 

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta w zakresie działań  podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o pismach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym 
do Rady Miasta. 

3. Informacja Burmistrza z realizacji zadań  w I kwartale 2022 r. - informację  przedstawił  
Burmistrz Miasta P. Feliński. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

4. Gospodarka odpadami komunalnymi. Informacja kierownika Wydziału Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska w zakresie wyników kontroli przestrzegania i stosowania 
przez przedsiębiorców przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach za 
2021 r. 

Informację  przedstawił  pan A. Kot. 

Radny W. Grzesiak zapytał  jak jest sprawa z eternitem, który leży w jednym miejscu przy 
ulicy miejskiej. Nikt tego nie odbiera. Radny powiedział, że od paru lat walczy o kontrolę  
jakości odprowadzanych ścieków czy była kontrola wydziału, przedsiębiorstwa się  rozrastają  
a nikt tego nie kontroluje i do Galbeny przy Żeromskiego też  spływają  ścieki. Nikt na to nie 
reaguje. 

Kierownik Wydzialu odpowiedział, że za eternit przy ul. Spółdzielczej odpowiada 
właściciel. Jest dofinansowanie do utylizacji tylko trzeba wystąpić  z wnioskiem. Czas 
właściciele mają  do 2032 rok. 

Kontrole w zlewni rzeki Regi przeprowadza Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska i 
odpisał, że przeprowadzi takie kontrole. Miasto też  przeprowadza kontrole, ale są  małe 
zasoby kadrowe i czasowe w wydziale. Takie kontrole będą  w drugim półroczu tego roku. 

Na Żeromskiego jest przepompownia ścieków i czasem widać  szarawe zabarwienie, ale jest 
potrzebna tam inwentaryzacja sieci deszczowej i kanalizacyjnej. 
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Radny W. Grzesiak powiedział, że to nie jest awaria na punkcie przepompowym, tylko ktoś  
codziennie po południu spuszcza tam ścieki. Już  dwa lata o tym wiemy i żadnej reakcji nie 
ma. 

Kierownik Wydzialu odpowiedział, że to sprawdzi. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że średnio Świdwinianin produkuje na rok 450 kg 
śmieci. Czy jest jakieś  porównanie do poprzedniego roku? Czy frakcja plastiku będzie 
częściej wywożona? Czy możemy się  czuć  bezpiecznie, czy starczy miejsca w Wardyniu, czy 
są  już  jakieś  braki? 

Kierownik Wydzialu odpowiedział, że nie mamy podziału ilości odpadów na nieruchomości 
zamieszkane i niezamieszkane. To jest cały strumień  wszystkich frakcji odbieranych z tych 
nieruchomości. 

Składowisko w Wardyniu - kierownik odpowiedział, że nie posiada wiedzy na ten temat. 

Radny J. Siwek zapytał  jak wygląda sprawa kontroli w blokowiskach? 

Pan A. Kot odpowiedział, że w umowie z ZUKIem jest zapis, że firma odbierająca ma 
obowiązek kontroli odbieranych odpadów. Jeżeli stwierdza nieprawidłowości, to sporządza 
raport. Jeżeli raporty wpływają  cyklicznie to podnoszona jest opłata. Organem uprawnionym 
do kontroli czystości i porządku jest straż  gminna. 

Radny J. Konat zapytał  o przepisy odbioru zużytych opon. Czy w ramach kontroli są  
sprawdzane rachunki na zużyty olej? 

Pan A. Kot odpowiedział, że w tej chwili zakłady wulkanizacyjne mogą  ale nie muszą  
odbierać  opony. Kierownik nie wie czy urząd ma prawo kontrolować  odbiór odpadów 
niebezpiecznych, a takim jest olej. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy były jakieś  pouczenia, czy nałożone kary w związku z 
monitoringiem wywozów i czy jest data nałożona na przedsiębiorców na podłączenie się  do 
kanalizacji sanitarnej? 

Pan kierownik odpowiedział, że przedsiębiorcom dano czas. Jeżeli to nie będzie zrobione, to 
burmistrz ma prawo w ramach decyzji administracyjnej nałożyć  obowiązek podłączenia się  
do sieci sanitarnej. W czerwcu rozpocznie się  monitowanie w tych firmach. 

W 2021 roku po kontrolach ZUK szły pouczenia w kwestii segregacji odpadów. 

5. „Czas dla samorządu". 

Pani H. Kurowska powiedziała, że na terenie gdzie jest stadion są  dwa komplety opon 
i zapytała co z autem uszkodzonym w parku? 

2 



Pan A. Kot odpowiedział, że nie tylko opony można wywieźć  na PSZOK. Był  odbiór 
odpadów wielkogabarytowych i ponad dwadzieścia kontenerów było z oponami. 

Auto - strażnik był  u tej pani. Czekaliśmy na pismo od ubezpieczyciela. Auto powinno 
zniknąć  

Pan W. Wyganowski powiedział, o szarżach na ulicy Chrobrego. Mieszkańcy proszą  o progi 
zwalniające na każdej uliczce osiedlowej. 

Burmistrz odpowiedział, że przeanalizuje ten temat. 

Pan J. Ostapiec powiedział, że na parkingu koło Netta - brak czystości. Kolejna sprawa 
bezpiecznego poruszania się  na ulicy nad Regą, nie ma miejsca dla pieszego. Koło Centrum 
Nauki na krótkiej uliczce stoi dużo samochodów i nie widać  przejścia dla pieszych. Na terenie 
śmietnika leżą  gabaryty i czy nie można zrobić  współpracy ze strażą  miejską  żeby ktoś  
sprawdził  kto wyrzuca wielogabaryty na śmietnik. Prośba o interwencję  straży miejskiej. 

Burmistrz co do śmietnika to jest to problem mieszkańców. Parking koło Netto to jest teren 
prywatny i straż  może tam sprawdzać  czy sprzątają. 

Odnośnie przejścia koło garaży to jest tam za wąsko. Koło centrum nauki rzeczywiście jest 
niebezpiecznie i zwrócimy uwagę, czy możemy coś  z tym zrobić. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę  15 minut. 

O godz. 10:20 radni wrócili do porządku obrad. 

6. Podjęcie uchwal: 

-uchwala Nr XLVL"305/22 w sprawie zobowiązania się  do kontynuacji działań  ujętych we 
wniosku właściwym o numerze 20_2_2_2022 _WW_A w ramach projektu „Dostępna 
Szkoła" po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia 

Wynik głosowania: za - 12 głosów, jednomyślnie 

•uchwała Nr XLVL"306/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 

Autopoprawki do uchwały Nr XLVL"306/22 - za przyjęciem zagłosowało -12 radnych, 
jednogłośnie. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że będzie głosował  przeciw chwale, ponieważ  uważa, że 
projekt na przebudowę  schodów został  zaprojektowany w drogiej technologii. —415 tys. zł. to 
za dużo. Radny dodał, że miasto zapłaciło już  12 tys. kary o czym burmistrz nie powiedział  na 
komisji. 

Radny stwierdził, że uważa, że można zrobić  tą  inwestycje w tańszej technologii, a 415 tys. to 
jest połowa jadalni w SP nr 4. 



Radna B. Bujak zapytała czy nie da się  obniżyć  kosztów przebudowy schodów do klubu 
seniora? 

Radny P. Szyposzyński dodał, że będzie to aluminium i szkło. 

Burmistrz odpowiedział, że nie wie o jaką  karę  radnemu chodzi. Trzeba zbudować  nowe 
wejście do klubu seniora. W zeszłym roku zabezpieczyliśmy 15 tys. na  projekt, nikt się  nie 
zgłosił. Koszt podraża winda, to jest kosztorys. Projektant taki kosztorys zaprojektował. Jeżeli 
myślicie, że przekładając zrobicie to taniej, to nie zrobicie tego. 400 tys. to nie jest dużo. 

Burmistrz dodał, że przedstawił  na początku sesji projekt, że na przebudowę  SP nr 4 będzie 5 
mln. dofinansowana. 

Radny P. Szyposzyński dodał, że rozumie, że to trzeba zrobić, ale czy nie można było tego 
zrobić  w technologii tańszej? Czy nie można było tego zrobić  w zwykłej technologii 
stalowej? 

Burmistrz odpowiedział, że nie jest budowlańcem, ani inżynierem. Burmistrz powiedział, że 
nie będzie konsultował  z ekspertem zaproponowanych technologii, on to musi dostosować. 
Ceny wzrastają. 

Burmistrz zapytał  radnego, co będzie z klubem seniora, jeżeli się  tego nie zrobi? 

Radny P. Szyposzyński odpowiedział, że jak burmistrz mówi, że nie będzie pytał  
projektanta, to jak się  interesuje kosztami jako główny menager miasta? Technologia powinna 
być  tańsza, szkło i aluminium będzie drogie. 

Pani Wiceburmistrz dodała, że jest to centrum miasta i to będzie dobudowane do budynku 
Urzędu Miasta. Architekt wziął  to pod uwagę  i żeby to miało wygląd XXI wieku. 

Burmistrz dodał  informację  o złożonym wniosku do PERON-u o dofinansowanie. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy z tej windy będzie można skorzystać  żeby dostać  się  do 
pozostałej części w urzędzie, ponieważ  sam urząd jest niedostosowany. Czy nie można 
zastanowić  się  nad jednym rozwiązaniem? 

Burmistrz odpowiedział, że trzeba by rozważyć  zewnętrze dofinansowanie i koszt byłby 
bardzo duży i nie mamy możliwości sfinansowania tego. Żeby ułatwić  dostęp mieszkańcom 
przenoszone są  na niższe piętra wydziały: dowody osobiste, wydział  pana Kota, czy pani 
Hamulak. 

Pani M. Spychalska dodała, że jest złożony wniosek do PERON-u na 250 tys. 

Wynik głosowania nad uchwałą  XLVI/306/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok - 
za 	10 głos, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw - 1 głos.  
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-uchwala Nr XLV11307122 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Świdwin na lata 2022-2025 

Autopoprawka - za -10 głosów, wstrzymał  się  —2 głosy, przeciw-0 głosów. 

Wynik głosowania nad uchwałą  Nr XLVI/307/22 - za - 10 głosów, wstrzymał  się  —2 głosy, 
przeciw —0 głosów. 

• uchwała Nr XLVI/308/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość  oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, 
funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, za 
wysługę  lat oraz nagród i szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę  Miejską  Świdwin 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy dyrektorki mają  uwagi do projektu? 

Panie dyrektor obecne na Sali obrad odpowiedziały, że nie. 

Wynik głosowania: za - 11 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 głos. 

• uchwała Nr XLVI/309/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania przez Burmistrza 
Miasta Świdwin nagród i stypendiów w ramach „Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży" 

Wynik głosowania: za - 11 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 głos. 

Radny M. Dereń  powiedział, że jest przeciw wykluczeniu grupy dzieci w klasach 1-4 i ma 
wątpliwości, co do punktu 3. 

Przewodnicząca Rady zapytała Sekretarza czy wykluczenie dzieci z klas I-IV jest zgodne z 
prawem: 

Sekretarz odpowiedział, że wątpliwości radnego dotyczą  celowości, a nie zgodności z 
prawem. Ten przepis jest zgodny z prawem. 

W dalszej części radni dyskutowali jeszcze o walorach uchwały. 

Wynik głosowania: za - 11 głosów, wstrzyma się- 1 głos, przeciw - O głosów. 

o 	uchwała Nr XLVI/3 10/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie utworzenia samorządowej 
jednostki organizacyjnej Świdwińskiego Centrum Usług Wspólnych, nadania jej statutu oraz 
zapewnienia wspólnej obsługi 
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Radny P. Szyposzyński zapytał  kto jest fizycznym pomysłodawcą  projektu uchwały, jaki cel 
przyświeca tej zmianie? 

Pani Wiceburmistrz B. Ociepa powiedziała, że celem powstania CUW było rozszerzenie 
działalności i przejęcie zarządzania szkołami, a w kolejnych etapach jednostki pozostałe. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czemu to ma służyć? 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że obniżenie kosztów jest pośrednio, chodzi 
o zastępowalność, ujednolicenie oprogramowania. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że ośrodek kultury to nie jest szkoła. Kiedy powstawał  
CUW radny usłyszał  od pani J. Kruk, ze żadna osoba pracy nie straci. Jak to się  ma do 
księgowej z ŚOK? Dlaczego do dzisiaj, do podjęcia uchwały ta pani nie została 
poinformowana, że taka rzecz może mieć  miejsce? 

Radny dodał, że uważa, że CUW to teraz planowanie centralne, tak jak za komuny i zamek 
na tym straci. Ile osób na miejsce tej pani będzie przyjęte do CUW-u? 

Radny zaapelował  do radnych żeby uchwały nie podejmowali. 

Burmistrz powiedział, że radny pomylił  przychody z dochodami, zamek nie generuje 
dochodów. Burmistrz powiedział, że ma taką  umowę  z dyrektorem, że ocenia zamek z 
efektów. Kto tam pracuje, to dyrektor sobie dobiera zespół. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  burmistrza czy rozmawiał  pan z księgową, która z dnia na 
dzień  uchwałą  rady traci pracę. Po półtora roku, dopiero co przyjęta do pracy. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że to jest uchwała mówiąca o zmianie statutu i organizacji 
CUW. To czy z usług CUW będzie korzystał  pan dyrektor, to zdecyduje dyrektor. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy dalej nie będzie przejęcia Parku Wodnego? 

Pani J. Kruk odpowiedziała, że założeniem powstania CUW było to, że ta jednostka będzie 
rozszerzana na jednostki nie tylko oświatowe. 

Radny M. Dereń  zapytał  dyrektora ŚOKo stanowisko. 

Pan T. Chmielewski odpowiedział, że od powstania CUW rozważał  taką  możliwość  i jest 
zwolennikiem takiego rozwiązania ze względów racjonalizatorskich. 

Radna B. Bujak zapytała co z panią  księgową? Czy jest zapewniona gwarancja pracy? Czy 
zapewniona jest dla niej gwarancja pracy? 

Burmistrz odpowiedział, że nie możemy zagwarantować  pracy. Będzie ogłoszony konkurs 

Przewodnicząca Rady powiedziała, gdy chodziło o placówki oświatowe i przejście do CUW, 
to propozycje były skierowane do pracowników szkół. Natomiast w stosunku do tej pani taka 
propozycja nie zostanie złożona? 
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Burmistrz pokiwał  głową  twierdząco. 

Przewodnicząca Rady dodała, że rozdzieliłaby dwie rzeczy, podczas powstania CUW było 

takie założenie o przejmowaniu kolejnych jednostek organizacyjnych. Druga rzecz to 
rzeczywiste przyczyny, dla których to działanie zostało podjęte w tej chwili. Nie rolą  radnych 
jest ocenianie tego w jaki sposób ktoś  wykonuje swoje obowiązki służbowe. Jest to rola 
dyrektora. Istotą  projektu jest to, czy rzeczywiście CUW powinno być  rozwijane w ten 
sposób, że będzie przejmowało kolejne zadania z pozostałych jednostek organizacyjnych. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że nie jest za tym, żeby każdą  instytucją  kierował  urząd 
w mieście, a tym bardziej instytucją  kultury, która według radnego jest już  upolityczniona. 

Radny dodał, że dla niego liczy się  przede wszystkim człowiek, a później reszta. Było 
zapewnienie, że nikt pracy nie straci? Było zapewnienie. 

Pani J. Kruk powiedziała, że na ten moment nie były prowadzone żadne rozmowy z 
księgową  obecnie zatrudnioną  w ośrodku kultury, bo CUW nie miał  podstaw do 
przeprowadzenia takich rozmów. 

Wynik głosowania: za - 7 radnych, przeciw - 3 głosy, wstrzyma się  —2 głosy.  

7. Wolne wnioski i zapytania i 8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Radna B. Bujak poprosiła o częstsze kontrole straży miejskiej w parku. 

Burmistrz odpowiedział, że będzie rozmawiał  na temat zwiększenia patroli policji i straży 
miejskiej w parku. 

Radny W. Grzesiak opuścił  posiedzenie o godz. 11:20. 

Radny M. Dereń  zapytał  o pismo mieszkańców Zatorza do PKP, a następnie o rozbieżności 
jakie są  w regulaminie sprzątania w Spółdzielni „Moc na wynos". Mieszkańcy oczekują  na 
jasne decyzje i czytelne na temat tego, które i kiedy ulice będą  sprzątane. 

Pan A. Kot poinformował, że lada dzień  pismo do PKP wyjdzie, ponieważ  teraz trwają  
uzgodnienia. 

Burmistrz udzielił  radnemu odpowiedzi. Powiedział, że rozmawiał  z prezes spółdzielni i 
zwrócił  uwagę  i będzie bardziej przyglądała się  pracownikom, tak żeby było to zgodne z 
harmonogramem. 

Radny P. Szyposzyński zaproponował  żeby zaprosić  prezesa MPGO w Wardyniu. 

Radny zapytał  o plac zabaw w SP nr 4 - co tam się  dzieje? Jak wygląda zapewnienie opieki 
ratowniczej na basenie? Radny dodał, że ratownicy zostali zwolnieni i został  ogłoszony 
konkurs. 
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Burmistrz odpowiedział, że nie jest tak, że zwolniliśmy ratowników. Od kilku miesięcy jest 
problem z obsadzeniem ratowników na basenie. Burmistrz dodał, że były strnania o 

wykształcenie nowych ratowników, były dofinansowania z Urzędu Pracy. Dyrektor cały czas 
informowała, że nie ma obsady. Ogłosiliśmy przetarg na obsługę  basenu. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że burmistrz plecie bzdury. Jak nie zwolniliście? Mam 

pokazać  zdjęcia wypowiedzeń? Przecież  ci ludzie dostali wypowiedzenia. 

Dyrektor PW „Relax" J. Wardeńska powiedziała, że według jej analizy na basenie 
powinno być  cały czas trzech ratowników i było ich tak na styk. Przez pandemię  większość  
ratowników, którzy pracowali na umowę  zlecenie zrezygnowało z pracy i po otwarciu basenu 
okazało się, że ratowników jest za mało. W marcu dwóch ratowników złożyło 
wypowiedzenia. 

Pani dyrektor dodała, że na szybko musiała podjąć  decyzję, żeby swoją  kadrę  zwolnić  i wziąć  
firmę  zewnętrzną. Kiedy rozmawiała ze swoimi pracownikami o takiej sytuacji, byli 
poinformowani, że otrzymają  w zewnętrznej firmie umowy o pracę. Jeden z pracowników 
powiedział, że nie jest zainteresowany, drugi z ratownictwa przeszedł  na bar, jeden znalazł  
sobie inną  pracę, ajeden będzie dalej pracował  na umowę  zlecenie. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy ci ludzie, którzy są  zatrudnieni w firmie zewnętrznej 
mają  spełnione wszystkie warunki żeby być  ratownikami? 

Dyrektor odpowiedziała, że firma ma 60 innych basenów pod sobą  i jest to firma 
doświadczona. 

Pani Wiceburmistrz B. Ociepa odpowiedziała na temat placu zabaw w SP nr 4, że plac jest 
rozwojowy. Jest wstępna koncepcja. W grudniu pojawiła się  zabawka wielofunkcyjna i w 
miarę  możliwości plac zabaw będzie uzupełniany. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że słyszał  wcześniej, że do końca grudnia plac zabaw 
będzie stał. 

Pani Wiceburmistrz powtórzyła, że jest to plac rozwojowy. Ceny zabawek są  bardzo 
wysokie i w miarę  możliwości środków będziemy plac uzupełniać. 

Wypowiedź  uzupełnił  pan Burmistrz informując jakie środki zostały pozyskane dla oświaty i 
jakie inwestycje będą  prowadzone w oświacie. 

Radny J. Konat zapytał  dyrektor PW ilu ratowników zostało zwolnionych, a ilu 
zrezygnowało z pracy. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że 2 na umowę  zlecenie - zrezygnowało, a ona dała 
wypowiedzenie trzem pracownikom. 

Radny M. Dereń  zapytał  o prowadzone inwestycje na stadionie związane z odwodnieniem 
trawy ijakie są  inwestycje związane z modernizacja pomieszczeń  socjalnych? 
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Burmistrz odpowiedział, że wstrzymana jest przebudowa studni i murawy, bo został  złożony 
projekt na 5 milionów. Nie ma tam teraz żadnych większych inwestycji. 

Radny J. Konat czy remont SP nr 4 i w SP nr 1 jest planowany na okres wakacyjny? Czy 

grunt przy Agromie ktoś  dzierżawi, czy dalej jest on pod opieką  miasta? Wiaty przystankowe 
- pojawiły się  pewne reklamy, czy to jest promocja miasta? 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie terenu przy Agromie chce spotkać  się  z kimś  i 
porozmawiać  na temat tego terenu. Jeżeli uda się  porozmawiać  i oni to przebudują  albo 
zrobimy tam skwer. Na wiatach to promocja miasta. 

Pani Wiceburmistrz dodała, że remont stołówki w SP nr 1 już  trwa, a w SP nr 4 czekamy na 
rozwiązanie konkursu. 

Pani A. Łipkowicz potwierdziła, że trwają  prace w SP nr 1. 

Pan W. Wyganowski zapytał  jak wygląda zarządzanie CUW w innych samorządach? Czy 
jest to eksperyment, czy sprawdzone w innych samorządach? Czy kierowaliście się  
sprawdzonymi rozwiązaniami? 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że to opierało się  to na dwuletnich doświadczeniach 
innych samorządów. Korzystaliśmy z doświadczeń  CUW z Gryfic. Duża część  samorządów 
decyduje się  na prowadzenie szkół  przez takie centra. 

Pan W. Wyganowski podsumował  swoją  wypowiedź  stwierdzeniem, że kierować  nie tylko 
oświatą  wymaga kwalifikacji nie tylko pedagogicznych ale i technicznych. 

Na koniec przewodniczący przedstawił  swoją  opinię  na temat PW Relax. 

Pani A. Zdunek kierownik MOPS powiedziała o programach dla seniorów realizowanych 
przez MOPS. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady o godz. 11:50 zamknęła sesję. 

Protokołowałp: 
/4 /7t 

M. Tyszczuk 

Integralną  częścią  Protokołu jest nagranie z sesji: https://www.swidwin.pl/asp/sesje-rady-
miasta-online-archiwum  
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